
                              Bydgoszcz, 03.03.2024 r.           

       

 

PROTOKÓŁ Z OBRAD 

 

Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego Zgromadzenia Delegatów KPZSzach, 

                                  Park Hotel Bydgoszcz – 3 marca 2024 r. godzina 10.00. 

 

Lista obecności: 

 

1. mandat Jarosław Wiśniewski – (Prezes KPZSzach) – KPZSzach, 

2. mandat Kamila Urbańska – MLKS Wisła Nowe, 

3 mandat Radosław Jedynak – (Prezes PZSzach) – Start Bydgoszcz, 

4. mandat Michał Karpus - UKS Rotmistrz Grudziądz, 

5. mandat Mikołaj Włoch - BKS Chemik Bydgoszcz, 

6. mandat Mirosław Kozielski - LUKS Feniks Mrocza, 

7. mandat Piotr Czarnolewski - ITS Feniks Inowrocław, 

8. mandat Andrzej Karpiński - MKS EMDEK Bydgoszcz, 

9. mandat Piotr Doliński - PKS Wiatrak Bydgoszcz, 

10. mandat Piotr Szybowicz - UKS Szachowa Dwójka Szubin, 

11. mandat Andrejus Sivickis - UKS Kopernik Czernikowo, 

12. mandat Marek Kubicki - UKS Gambit Toruń, 

13. mandat Adam Musiał - AZS UMK Toruń, 

14. mandat Piotr Konieczyński - ŻTMS Baszta Żnin, 

15. mandat Tomasz Śliwicki - UKS OPP Toruń, 

16. mandat Mariusz Stoppel - UKS MDK 1 Hetman Bydgoszcz, 

17. mandat Jacek Górny - UKS Szachy Osielsko, 

18. mandat Paulina Pastwa - KS Gwiazda Bydgoszcz, 

19. mandat Wojciech Żygadło - UKS Fala Świekatowo, 

20. mandat Mariusz Jaźwiecki - KSz Gambit Świecie, 

21. mandat Janusz Augustoski – WKSz-1938 Włocławek, 

22. mandat Marcin Matusiak - MGKS Kujawiak Kowal, 

23. mandat Andrzej Sargalski - KSN Łuczniczka Bydgoszcz, 

24. mandat Damian Binger - MLKS Krajna Sępólno Krajeńskie, 

25. Jerzy Śniadecki - zaproszony gość, 

26. Daniel Kaznowski - zaproszony gość, 



27. Piotr Brodowski - zaproszony gość, 

28. Ulrich Jahr - zaproszony gość, 

29. Kazimierz Jurkiewicz - zaproszony gość, 

30. Włodzimierz Chodorowski - zaproszony gość, 

31. Krystyna Słodkiewicz - zaproszony gość, 

32. Andrzej Maciejewski - zaproszony gość, 

33. Tomasz Radziejewski - zaproszony gość. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i powołanie Prezydium. 

2. Wybór Przewodniczącego i Protokolanta. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie regulaminu obrad. 

5. Wybór Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej oraz Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie Zarządu z działalności organizacyjnej i sportowej. 

7. Sprawozdanie finansowe za 2023 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Kolegium Sędziów KPZSzach w 2023 r. 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

10. Sprawozdanie Komisji Mandatowej. 

11. Dyskusja nad sprawozdaniami. 

12. Wniosek Komisji Rewizyjnej - absolutorium dla Zarządu za czteroletnią kadencję. 

13. Wybory do władz: 

 Wybór Prezesa Zarządu KPZSzach. 

 Wybory członków Zarządu i członków Komisji Rewizyjnej.  

              14. Dyskusja programowa i wnioski. 

  15. Ogłoszenie wyników wyborów. 

              16. Przyjęcie Uchwał Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego Zgromadzenia Delegatów. 

              17. Zakończenie Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego Zgromadzenia Delegatów. 

 

Ad. 1. Otwarcie i powołanie Prezydium. 

 

Prezes Jarosław Wiśniewski powitał przybyłych delegatów i gości, po czym uroczyście 

otworzył Walne Sprawozdawczo-Wyborcze Zgromadzenie Delegatów KPZSzach w pierwszym 

terminie o godzinie 10.00. Na wstępie zebrania obecnych było 23 delegatów, a po około 2 godzinach 

od rozpoczęcia WSWZD dojechał 24 delegat. 



 

Ad. 2. Wybór Przewodniczącego i Protokolanta. 

 

Na Przewodniczącego Walnego Sprawozdawczo - Wyborczego Zgromadzenia Delegatów 

KPZSzach zaproponowano Janusza Augustowskiego oraz Piotra Dolińskiego. W drodze 

głosowania na poszczególnych kandydatów oddano następującą ilość głosów: Janusz Augustowski 

- 15 głosów, Piotr Doliński  - 6 głosów, a 1 delegat wstrzymał się od głosu. Piotr Szybowicz został 

protokolantem Walnego Sprawozdawczo - Wyborczego Zgromadzenia Delegatów KPZSzach 

uzyskując – 18 głosów za, 5 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. Dalszy przebieg 

WSWZD poprowadził Janusz Augustowski. 

 

Ad. 3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Następnie poddano pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który odczytał Janusz 

Augustowski. W drodze głosowania 18 głosów oddano za zatwierdzeniem porządku obrad, 1 głos 

przeciw, 4 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 4. Zatwierdzenie regulaminu obrad. 

 

Regulamin obrad również odczytał Janusz Augustowski. Delegaci zatwierdzili regulamin 

obrad, oddając następujące głosy: 21 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. 5. Wybór Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej oraz Uchwał i Wniosków. 

 

Do Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej wybrano następujących delegatów: Mirosława 

Kozielskiego (22 głosów za, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów przeciw), Michała Karpusa                    

(22 głosów za, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów przeciw).  

Do Komisji Uchwał i Wniosków wybrano następujących delegatów: Mikołaja Włocha                 

(22 głosów za, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów przeciw), Andrejusa Sivickisa (22 głosów 

za, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów przeciw). 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Zarządu z działalności organizacyjnej i sportowej. 

Sprawozdanie z działalności organizacyjnej odczytał Prezes KPZSzach Jarosław 

Wiśniewski, natomiast sprawozdanie z działalności sportowej odczytał Piotr Szybowicz. Pierwsze 

ze sprawozdań znajduje się na stronie www.kpzszach.pl a opracowanie Piotra Szybowicza ukarze 

się na stronie niebawem. 

http://www.kpzszach.pl/


Ad. 7. Sprawozdanie finansowe za 2023 r. 

 

Prezes Jarosław Wiśniewski powiadomił, że od około 3-4 miesięcy jest bardzo utrudniony 

lub niejednokrotnie niemożliwy kontakt z księgową KPZSzach, która wykazuje się swojego rodzaju 

nieodpowiedzialnością i nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. Nie przygotowała ona również w 

porę sprawozdania finansowego, a zadania tego podjął się sam Prezes KPZSzach, bazując na danych 

z rachunku bankowego Związku. Z analizy tej wynika, że stan rachunku KPZSzach na dzień 

01.01.2023 r. wynosił 24.356,74 zł, a na dzień 31.12.2023 r. kwota ta wynosiła 48.718,50 zł, czyli 

podwoiła się. Przychody Kujawsko-Pomorskiego Związku Szachowego w 2023 roku wyniosły 

ogółem 470.778,14 zł, a koszty 446.416,38 zł, co dało dochód wynoszący 24.361,76 zł. Prezes 

KPZSzach wymienił też szereg pozycji na które składały się najistotniejsze koszty Związku w 2023 

r., w tym organizacja Mistrzostw Polski Juniorów i Młodzików w Szachach Szybkich                                           

i  Błyskawicznych w Bydgoszczy. 

Prezes Jarosław Wiśniewski zarekomendował natychmiastowe działania dla nowo 

wybieranych władz Związku o zatrudnienie nowej księgowej. 

Swoje sprawozdanie finansowe za 2023 rok odczytał Skarbnik KPZSzach Jacek Górny, 

który przedstawił jednak bardziej swoje osobiste spostrzeżenia na temat funkcjonowania KPZSzach 

na przestrzeni ostatnich czterech lat czy kilku miesięcy, czego nie popierały praktycznie żadne cyfry. 

Wśród swoich zastrzeżeń Jacek Górny wymienił brak zmian w KRS, w tym zmiany osobowe w 

Zarządzie KPZSzach, brak zmian w składzie Komisji Rewizyjnej oraz niezaktualizowanie adresu 

nowej siedziby związku. Podkreślił też wagę problemów, jakie za sobą niosą działania księgowej,               

a wręcz ich brak. Odniósł się też do nagród jakie przyznano po BiS-ach trzem osobom: Jarosławowi 

Wiśniewskiemu, Kamili Urbańskiej i Mikołajowi Włochowi uznając to za niedopuszczalne w oparciu 

o statut KPZSzach. Jego wątpliwości budziły również wysokość tych wypłat i brak podziału w 

oparciu o zajmowane funkcje na BiS-ach. Zasugerował szereg zmian jakie należałoby wprowadzić 

w przyszłości przy organizacji tego typu imprezy.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Kolegium Sędziów KPZSzach w 2023 r. 

  

Sprawozdanie to przeczytał Przewodniczący Kolegium Sędziów KPZSzach Janusz 

Augustowski, który wymienił ogólną liczbę sędziów uprawnionych do sędziowania imprez 

szachowych w województwie Kujawsko-Pomorskim. Powiadomił o kursie sędziowskim na klasy 

okręgowe, jaki odbył się w Bydgoszcz w styczniu 2023 r. Janusz Augustowski podzielił się też 

swoimi zastrzeżeniami w przedmiocie aktywności sędziów w regionie oraz braku chętnych do pracy 

w Kolegium Sędziów KPZSzach. Pochwalił jak zwykle aktywność Mikołaja Włocha. Sprawozdanie 

to jest również opublikowane na stronie www.kpzszach.pl  

http://www.kpzszach.pl/


Ad. 9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej KPZSzach. 

  

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił jej Przewodniczący - Andrzej Karpiński                 

(w załączeniu). Andrzej Karpiński potwierdził, że Komisja Rewizyjna działa w ostatnim roku                  

w niepełnym składzie, aczkolwiek nie przeszkodziło to zbadaniu dokumentacji finansowej 

KPZSzach, co nastąpiło w dniu 26.02.2023 r. w Bydgoszczy. Wraz z Andrzejem Karpińskim, 

przeglądu dokumentacji udostępnionej przez księgową Kamili Urbańskiej, dokonał również 

Sebastian Rogaczewski. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

 

Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej przedstawił Mirosław Kozielski                              

(w załączeniu). Komisja Mandatowo-Skrutacyjna poinformowała, że w obradach uczestniczy 23 

Delegatów Zwyczajnych KPZSzach, wobec czego Walne Sprawozdawczo-Wyborcze Zebranie 

Delegatów jest ważne i mogło się odbyć w pierwszym terminie. Około godziny 12.00 przybył 24 

delegat zwyczajny – Damian Binger.  

 

Ad. 11. Dyskusja nad sprawozdaniami. 

 

Mariusz Stoppel zauważył, iż w sprawozdaniu sportowym nie uwzględniono osiągnięć 

Piotra Murdzi w solvingu, co w jego opinii jest niedopuszczalne. Piotr Szybowicz ustosunkowując 

się niejako do tego zarzutu stwierdził, że ogrom różnego rodzaju imprez szachowych w 

województwie czy w kraju powoduje, że nie jest w stanie prześledzić jeszcze różnego rodzaju odmian 

szachów czy mistrzostw branżowych. 

Paulina Pastwa poruszyła kwestię sytuacji finansowej odnośnie braku wysłania PIT, za co 

grożą kary. Delegatka KS Gwiazdy Bydgoszcz odniosła się także do kwestii szkolenia w KPZSzach, 

podając za przykład działalność swojego klubu w mniejszych szkołach na terenie kilkunastu 

miejscowości w województwie. Janusz Augustowski odpowiadając Paulinie Pastwie, zauważył iż 

KS Gwiazda Bydgoszcz ma znaczne fundusze, których nie posiadają inne kluby i ma tym samym 

większe możliwości w tym przedmiocie. Adam Musiał zauważył, że sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej w jego opinii nie jest pełne, ponieważ Komisja pracowała w niepełnym składzie. Poruszył 

także kwestię braku kontaktu z księgową KPZSzach i mogących się za tym pojawiać problemami w 

rozliczeniach. Marek Kubicki kontynuując niejako wątek dodał, że jego zdaniem należy zbadać czy 

dzisiejsze WSWZD jest w ogóle ważne.  

Prezes KPZSzach stwierdził po raz kolejny, że problem z księgową pojawia się już od 

pewnego czasu, jednak podjął już rozmowy z inną księgową, która po zmianie władz Związku czy 



nowych wyborach, może poprowadzić księgowość i finanse KPZSzach. Prezes podkreślił, że widzi 

ten problem, stara się go rozwiązać i nie jest prawdą, co sugerował Skarbnik, że Zarząd nic nie robi 

w tej kwestii oraz toleruje ten stan. Jarosław Wiśniewski podkreślił, że formalności w KRS, zmiana 

księgowej, poprawa czy aktualizacja strony internetowej Związku, to są sprawy, które można załatwić 

w jeden czy półtora miesiąca i nie są to na tyle niebezpieczne problemy, które zagrażają 

funkcjonowaniu KPZSzach. Po wybraniu nowych Władz KPZSZach, z pewnością nowy Zarząd 

zajmie się tymi sprawami w pierwszej kolejności. Odpowiadając na pytania Adama Musiała czy 

Marka Kubickiego Prezes Zarządu KPZSzach oświadczył, że ważność obecnego WSWZD określiła 

powołana Komisja Mandatowo-Skrutacyjna, natomiast Komisja Rewizyjna, działając nawet                           

w niepełnym składzie, mogła wnioskować do Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego zebrania 

Delegatów KPZSzach o absolutorium dla Zarządu, bo to właśnie „WSWZD” decyduje czy da to 

absolutorium czy nie. 

Jarosław Wiśniewski odniósł się też w kilku zdaniach do zastrzeżeń Skarbnika Jacka 

Górnego odpowiedział, że temat dotyczący nagród za BiS-y był wielokrotnie już omawiany na 

różnych płaszczyznach, a decyzja Zarządu o przyznaniu nagród trzem osobom była podjęta w drodze 

głosowania. Nie dokonano podziału nagród w zależności od sprawowanej na BiS-ach funkcji 

ponieważ uznano, że każda z trzech osób napracowała się w równej mierze i byłoby to nieuczciwe. 

Mrzonką jest też ewidencjonowanie pracy osób pracujących przy Mistrzostwach, tych czy innych, 

ponieważ nie ma narzędzi do kontroli tych godzin. Związku też nie stać na fundowanie zwycięzcom 

Mistrzostw Województwa wyjazdów na BiS-y do Krakowa, tym bardziej skoro wiele klubów w 

województwie nie przysłało juniorów na Mistrzostwa organizowane pod ich nosem w Bydgoszczy. 

W BiS-ach w Bydgoszczy zagrało około 100 juniorów z województwa, a spokojnie mogło drugie 

tyle. Nieprawdą jest też, co sugerował Skarbnik, że osoby pracujące przy BiS-ach pobierały 

dodatkowe wynagrodzenie za prace, które świadczyły podmioty zewnętrzne. Na przykład stronę 

internetową Mistrzostw opracował Aleksander Sokólski, jednak jej aktualizacją czy założeniem i 

prowadzeniem strony na FB zajmował się już Dyrektor Mistrzostw. Jarosław Wiśniewski podkreślił, 

że to właśnie Skarbnik KPZSzach powinien stać na straży finansów przy BiS-ach czy innych 

imprezach, bo tak pojmuje się funkcję skarbnika. Prezes dodał też, że BiS-y w Bydgoszczy to była 

największa impreza szachowa organizowana w naszym województwie w historii i była organizowana 

po raz pierwszy. Wszelkie niedociągnięcia czy błędy będą z pewnością brane pod uwagę przy 

ewentualnej próbie zorganizowania kolejnych takich Mistrzostw w Bydgoszczy.  

Janusz Augustowski podzielił zdanie Prezesa KPZSzach, tłumacząc delegatom, jak wiele 

pracy kosztowało przeprowadzenie i zorganizowanie wszystkich przedsięwzięć związanych z tymi 

zawodami. Janusz Augustowski również zgłosił konieczność obsadzenia stanowiska księgowej 

KPZSzach nową osobą. Działacze naszego związku pracują społecznie, a nasze dochody nie 

pozwalają na wypłaty za pracę w Zarządzie. Jeżeli impreza rangi MP przyniesie dochód, osoby 



zaangażowane powinny otrzymać wynagrodzenie za wykonaną pracę. Dodatkowo wspomniał               

o kosztach nieewidencjonowanych – ustawianie stołów czy uszkodzenia sprzętu. Mariusz Stoppel 

odniósł się do sprawozdania Prezesa KPZSzach. Kujawsko-Pomorski Związek Szachowy 

funkcjonuje w oparciu o statut. Siedziba KPZSzach według statutu mieści się w Toruniu, a obecna 

siedziba została przeniesiona do klubu BKS Chemik Bydgoszcz. Nie dokonano zmian w KRS, gdzie 

Adam Musiał cały czas funkcjonuje jako członek Zarządu. Nadzór nad KPZSzach sprawuje starosta 

toruński, a siedziba jest w Bydgoszczy. Działania statutowe KPZSzach ograniczają się na organizacji 

imprez, a nie istnieje szkolenie juniorów. Nie można też obarczać klubów tym, że nie mają finalistów 

na Mistrzostwach Polski. Dodał też, że członkiem zarządu jest także Przewodniczący Kolegium 

Trenerów, którego obecnie nie ma. Działaniem statutowym związku jest także szkolenie. Mariusz 

Stoppel oczekuje od KPZSzach koordynacji w zakresie szkolenia juniorów.  

Do tych słów odniósł się Prezes Jarosław Wiśniewski stwierdzając, że do pracy Kolegium 

Trenerów KPZSzach nie zgłaszają się żadni chętni, o czym Mariusz Stoppel wie doskonale. 

Podobnie ma się sprawa z Kolegium Sędziów, które ledwo udaje się skompletować. Niemniej jednak 

są pomysły na cykliczne prowadzenie szkoleń juniorów przez znanych arcymistrzów czy trenerów. 

Janusz Augustowski zauważył, że etaty trenerskie są jedynie w MDK czy Gwieździe Bydgoszcz                

w ramach etatów pracowniczych. Jeśli się znajdą chętni do Kolegium Trenerów nastąpi cud. 

Wielokrotnie próbowano powołać Kolegium Trenerów, ale dotychczas nie było na to funduszy, ale 

także nie było chętnych. Mikołaj Włoch poruszył kwestię szkolenia. Nie ma chętnych do szkolenia 

za darmo. Każdy powinien coś zrobić dla KPZSzach, a nie tylko Zarząd. Pretensje łatwo formułować, 

a z działaniem dla szachów w województwie już gorzej. Młodzi trenerzy w pierwszej kolejności 

pytają „za ile”, a nie co mieliby robić. Prezes KPZSzach ponownie podkreślił, że sprawy związane                        

z siedzibą Związku czy zmianami w KRS, dokona nowy Zarząd i będzie to już naprawione                                 

i zaktualizowane. 

Mariusz Stoppel ponownie zapytał, czy walne zebranie jest prawomocne i również otrzymał 

taką samą odpowiedź jak koledzy Adam Musiał i Marek Kubicki. Delegat UKS MDK Nr 1 

Bydgoszcz stwierdził, że powinna być gratyfikacja finansowa za organizację imprez, ale wszystkie 

szczegóły powinny być uzgodnione wcześniej. Prezes Jarosław Wiśniewski odniósł się do słów 

Mariusza Stoppela mówiąc, że ciężko oszacować na kilka miesięcy przed startem imprezy typu BiS, 

czy ona będzie dochodowa czy też nie. Gdyby się okazało, że za zorganizowanie i przeprowadzenie 

imprezy osoby funkcyjne mieliby dostać np. po kilka tysięcy złotych, a zawody byłyby deficytowe, 

to organizatorzy i tak mogliby rościć o wypłacenie im zakontraktowanych kwot, co rodziłoby kolejne 

koszty dla Związku. Poza tym organizatorzy np. BiS-ów 2023 w Bydgoszczy załatwili znaczne 

oszczędności na kosztach wynajęcia Hali Łuczniczki czy nagrody od sponsorów, które normalnie 

musiałby pokryć KPZSzach, gdyby nie zaangażowanie organizatorów. Wówczas wynik finansowy 

nie byłby już tak dobry, a impreza może wyszłaby na zero. Tego jakby część delegatów nie chce 



dostrzec. 

W temacie nowej siedziby KPZSzach, która mieści się w Bydgoszczy przy ul. Glinki 79 na 

terenie klubu BKS Chemik Bydgoszcz - Jarosław Wiśniewski oświadczył, że umowa na bezpłatne 

użyczenie użytkowania pomieszczenia biurowego z Bydgoskim Centrum Sportu została zawarta w 

2022 roku. Wynegocjowana kwota użyczenia wynosi „za darmo”, a to bardzo dobra cena. Dodatkowo 

mamy do dyspozycji pomieszczenia magazynowe na sprzęt, którego w ostatniej kadencji zakupiono 

na kwotę ok. 55.000,00 zł, w tym szachy, zegary, stoły, krzesła, drukarki.  

Prezes po raz kolejny powiadomił zaniepokojonych delegatów, że dzisiejsze zebranie ma 

powołać komplet władz związkowych i wszelkie niedociągnięcia czy braki formalne i kadrowe 

zostaną naprawione. Nowa księgowa zostanie wybrana po ukonstytuowaniu się nowego Zarządu.                

Są to realne działania naprawcze i zarazem odpowiedź na obawy czy zarzuty części delegatów.  

 

Ad. 12. Wniosek Komisji Rewizyjnej - absolutorium dla Zarządu za czteroletnią kadencję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Karpiński złożył wniosek o udzielenie 

absolutorium dla obecnego Zarządu KPZSzach za rok 2023. Głosowanie przebiegło w następujący 

sposób: 17 głosów za absolutorium, 4 głosy przeciw absolutorium, 3 głosy wstrzymujące. Zarząd 

KPZSzach otrzymał absolutorium za rok 2023. 

 

Ad. 13. Wybory do władz:  

 

A. Wybór Prezesa Zarządu KPZSzach.  

 

Do sprawowania stanowiska prezesa KPZSzach zgłoszono następujących kandydatów: 

Paulinę Pastwę – delegatkę KS Gwiazda Bydgoszcz oraz obecnego Prezesa Zarządu KPZSzach  

Jarosława Wiśniewskiego. Delegaci poprosili kandydatów o przedstawienie w kilku zdaniach 

swoich programów czy pomysłów na prowadzenie Kujawsko-Pomorskiego Związku Szachowego. 

Paulina Pastwa przedstawiła program wyborczy na stanowisko Prezesa KPZSzach, podkreślając, że 

dużą wagę trzeba położyć na szkolenie juniorów. Jarosław Wiśniewski przedstawił program 

wyborczy na stanowisko Prezesa KPZSzach, gdzie zaznaczył, że chce nadal kontynuować 

dotychczasową pracę oraz być prezesem wszystkich szachistów i klubów w województwie. 

 Wybory na Prezesa Zarządu KPZSzach przeprowadziła w głosowaniu tajnym - Komisja 

Mandatowo-Skrutacyjna, a jej wyniki przedstawiają się następująco: Paulina Pastwa – 7 głosów, 

Jarosław Wiśniewski – 16 głosów, 1 głos nieważny. Prezesem KPZSzach na kadencję 2024-2028 

został wybrany Jarosław Wiśniewski. 

 



B. Wybory członków Zarządu i członków Komisji Rewizyjnej. 

Prezes KPZSzach Jarosław Wiśniewski dziękując za wybranie go na III kadencję z rzędu, 

podkreślił, że oprócz wyboru prezesa, bardzo istotne jest wybranie zespołu ludzi, z którymi 

współpraca układa się sprawnie i w dobrej atmosferze, gdzie wszyscy grają w jednym zespole. 

Dlatego zaproponował do Zarządu KPZszach następujące kandydatury: 

- Mikołaj Włoch,  

- Andrejus Sivickis, 

- Kamila Urbańska,  

- Piotr Szybowicz, 

- Tomasz Śliwicki 

- Damian Śliwicki, którego pisemną zgodę na kandydowanie przedłożył delegat Tomasz 

Śliwicki (oświadczenie w załączeniu).  

Upoważnienie to zostało poddane w wątpliwość przez Marka Kubickiego, jednak ogół 

delegatów uznał, że upoważnienie jest ważne i wiążące. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Wymienione powyżej osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. Przeprowadzone w sposób 

tajny wybory członków Zarządu KPZSzach przedstawiają się następująco:  

- Mikołaj Włoch – 18 głosów,  

- Andrejus Sivickis – 18 głosów, 

- Damian Śliwicki – 17 głosów, 

- Tomasz Śliwicki – 16 głosów, 

- Kamila Urbańska – 16 głosów,  

- Piotr Szybowicz – 16 głosów. 

 Wszystkie wymienione powyżej osoby zostały tym samym członkami Zarządu Kujawsko-

Pomorskiego Związku Szachowego VII kadencji. 

 

Wybory członków Komisji Rewizyjnej KPZSzach. 

 

Prezes KPZSzach Jarosław Wiśniewski przedstawił kandydatów na członków Komisji 

Rewizyjnej:  

- Andrzeja Karpińskiego (nie wyraził zgody na kandydowanie),  

- Daniela Kaznowskiego,   

- Piotra Konieczyńskiego.  

Ponadto zgłoszono kandydatury: 

- Marcina Matusiaka (nie wyraził zgody na kandydowanie),  

- Adama Musiała, 

- Jacka Górnego, 



- Jędrzeja Śniadeckiego (nie wyraził zgody na kandydowanie),  

- Wojciecha Żygadło (nie wyraził zgody na kandydowanie),  

- Piotra Czarnolewskiego (nie wyraził zgody na kandydowanie),  

Następnie na wniosek Jacka Górnego poddano pod głosowanie liczbę członków Komisji 

Rewizyjnej. W skutek przeprowadzonego głosowania za składem czteroosobowym Komisji 

Rewizyjnej  głosowało 8 osób. Głosowanie za składem trzyosobowym Komisji Rewizyjnej  – 13 

osób. Wobec powyższego WSWZD ustaliło, że powoływana Komisja Rewizyjna KPZSzach będzie 

liczyła 3 osoby. Po tym głosowaniu swoje kandydatury wycofali Jacek Górny i Adam Musiał,                        

a następnie opuścili oni zebranie. Oprócz nich z zebrania wyszli Paulina Pastwa, Marek Kubicki, 

Mariusz Stoppel, Damian Binger. Zarządzono przerwę w obradach na obiad. Po wznowieniu obrad 

WSWZD na kandydata do Komisji Rewizyjnej zaproponowano dodatkowo Tomasza 

Radziejewskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.   

W wyniku tajnego głosowania dokonano wyboru kandydatów do Komisji Rewizyjnej 

KPZSzach  w składzie: 

- Piotr Konieczyński – 18 głosów,  

- Tomasz Radziejewski – 18 głosów,  

- Daniel Kaznowski – 18 głosów. 

 Komisja Rewizyjna wybrała ze swojego składu Przewodniczącego w osobie Piotra 

Konieczyńskiego. 

 

Ad. 14. Dyskusja programowa i wnioski. 

 

Kazimierz Jurkiewicz przedstawił swoją biografię szachową i po raz kolejny zaproponował, 

że będzie rzecznikiem osób niepełnosprawnych w szachach na terenie województwa kujawsko-

pomorskiego. Zaproponowano też, aby przy okazji WSWZD podjąć uchwałę o wyborze Komisji 

Wyróżnień i Dyscypliny KPZSzach, która miała by rozstrzygać w sprawach zawodników czy 

działaczy szachowych w regionie w zakresie ich ewentualnego niewłaściwego zachowania czy 

podejmowania działań rzutujących negatywnie na dyscyplinę sportową, jaką są szachy.  

Podniesiono również kwestie dokonania pilnych zmian w statucie Kujawsko-Pomorskiego 

Związku Szachowego, szczególnie w zakresie zapisów dotyczących siedziby Związku, możliwości 

wynagradzania władz KPZSzach czy innych osób współpracujących ze Związkiem, jak też 

reprezentowania Kujawsko-Pomorskiego Związku Szachowego na zewnątrz przez członków. 

Ad. 15. Ogłoszenie wyników wyborów. 

 Komisja Mandatowo-Skrutacyjna oficjalnie ogłosiła wyniki wyborów do władz Kujawsko-

Pomorskiego Związku Szachowego VII kadencji: 

 



- Zarząd Kujawsko-Pomorskiego Związku Szachowego: 

 1. Jarosław Wiśniewski – Prezes Zarządu, 

 2. Piotr Szybowicz – członek, 

 3. Mikołaj Włoch – członek, 

 4. Kamila Urbańska – członek, 

 5. Andrejus Sivickis – członek, 

 6. Damian Śliwicki – członek, 

 7. Tomasz Śliwicki – członek, 

 8. Janusz Augustowski – członek (obecny Przewodniczący Kolegium Sędziów KPZSzach). 

- Komisja Rewizyjna: 

 1. Piotr Konieczyński – przewodniczący, 

 2. Tomasz Radziejewski – członek, 

 3. Daniel Kaznowski – członek. 

 

Ad. 16. Przyjęcie uchwał Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego Zgromadzenia Delegatów. 

 

Po przedstawieniu przez Komisję Uchwał i Wniosków otrzymanych od Delegatów KPZSzach 

wniosków, dokonano głosowania nad uchwaleniem następujących uchwał WSWZD: 

 

Uchwała nr 1/2024/WZD: 

„Walne Sprawozdawczo-Wyborcze Zebranie Delegatów Kujawsko-Pomorskiego Związku 

Szachowego postanawia dokonać następujących zmian w treści w Statutu Kujawsko-Pomorskiego 

Związku Szachowego: 

1. Rozdział I – NAZWA, TEREN DZIAŁANIA, SIEDZIBA WŁADZ, CHARAKTER 

PRAWNY 

Usunąć w całości zapis § 2 i zastąpić go treścią: „Terenem działania Związku jest obszar 

województwa Kujawsko-Pomorskiego. Siedzibą władz jest miasto Bydgoszcz”.  

2. Rozdział IV – WŁADZE ZWIĄZKU 

Usunąć w całości zapis § 17 

3. Rozdział IX – MAJĄTEK I FUNDUSZE ZWIĄZKU 

Usunąć w całości zapis § 32 i zastąpić go treścią: „Do ważności oświadczeń woli Związku 

wymagane jest współdziałanie dwóch członków Zarządu w tym prezesa lub wiceprezesa”.  

Za przyjęciem Uchwały oddano następujące głosy: 18 głosów – ZA, 0 głosów PRZECIW, 0 

głosów WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. Uchwała została przyjęta. 

 

 



 

Uchwała nr 2/2024/WZD: 

 

„Walne Sprawozdawczo-Wyborcze Zebranie Delegatów Kujawsko-Pomorskiego Związku 

Szachowego powołuje Komisję Wyróżnień i Dyscypliny w skład której wchodzą: 

 - Andrzej Karpiński – przewodniczący, 

 - Włodzimierz Chodorowski – członek, 

            - Kazimierz Jurkiewicz – członek.” 

Za przyjęciem Uchwały oddano następujące głosy: 18 głosów – ZA, 0 głosów PRZECIW, 0 

głosów WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 17. Zakończenie Walnego Sprawozdawczo-Wyborczego Zgromadzenia Delegatów. 

 

Prezes KPZSzach Jarosław Wiśniewski zakończył zebranie KPZSzach o godzinie 15.30. 

 

 

  PROTOKOLANT                               Prezes Zarządu  

      Kujawsko-Pomorskiego związku Szachowego 

 

__________________                                                       _______________________ 

Piotr SZYBOWICZ               Jarosław WIŚNIEWSKI 


